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Abstract (en)
[origin: US4704592A] An electronic component such as a chip inductor, in particular an air core coil, RF choke and transformer is disclosed having
a solid core portion (1) of the ferromagnetic or electrically nonconducting material, with a winding space to be wound in one or more courses and
recessed relative to parallel end faces (2, 2) of the core portion. The end faces (2, 2) have dovetail-shaped cutouts (3, 3) located within the outside
portion of these end faces for receiving tab-like electric contact elements (5, 5). These electrical contacts may be glued or wedged into these cutouts
and retained therein under the action of resilient properties of the cutout elements.

Abstract (de)
Elektronisches Bauteil für eine Chip-Induktivität, insbesondere Luftspule, HF-Drossel und Übertrager, mit einem massiven Kernteil (1) aus
ferromagnetischem oder elektrisch nichtleitenden Werkstoff, mit einem ein- oder mehrlagig bewickelbaren und gegenüber parallelen Stirnenden (2,
2) des Kernteils (1) abgesetzten Wickelraum und mit im Bereich dieser Stirnenden angeordneten schwalbenschwanzförmigen Aussparungen (3, 3)
zur Aufnahme plättchenförmiger elektrischer Kontaktelemente (5, 5), die in diese Aussparungen eingeklebt, eingeklemmt oder unter der Wirkung
federnder Eigenschaften der Kontaktelemente in diesen Aussparungen gehalten sind.
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